

聖堂報告

常年期第十六主日

17-7-2022

1. 按香港教區主教公署秘書長辦公處於 2022 年 4 月 20 日（星期三）的通告，開始恢復公開彌撒及相關宗教聚會，請蒞臨聖堂弟兄姊妹，必須按照有關牧民指引，遵守香港特區政府放寬宗教場地最新法例及九龍華仁書院防疫措施要求，詳情請參閱聖堂報告、教區及本堂網頁。
2. 2022-2023 年度聖堂「中，英文主日學」及「成人慕道班」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：
 - 2.1 聖堂網站下載 www.stignatiuschapel.org
 - 2.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：電話：2359-4407
3. 教宗欽定本月廿四（下個主日）為「第二屆世界祖父母及長者日」，本屆主題為：「（他們）雖已年老，仍然結果」（詠 92:15）；旨在喚起我們重新肯定祖父母及長者的可貴之處，並頒賜全大赦，基本條件如下：
『不依戀任何罪惡，並領受修和聖事、在彌撒中領聖體，及按照教宗的意向祈禱（可誦念天主經及聖母經各一遍來滿全）』。詳情請參閱「天主教香港教區」網頁！
4. 為慶祝主保瞻禮，本堂辦公室旁的「靈修加油站」已擺放一些靈修書籍，歡迎弟兄姊妹選購及支持靈修推廣。
5. 本年度聖堂主保瞻禮定於 7 月 31 日（星期日）舉行，並邀請到客席神父主禮，請各位教友踴躍參加，共謝主恩。彌撒安排如下：

09:00 廣東話彌撒	吳智勳神父 主禮
10:30 英語彌撒	夏志誠主教 主禮
11:45 普通話彌撒	湯漢樞機 主禮

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Sixteenth Sunday in Ordinary Time
17-07-2022

1. Regarding the Diocesan Pastoral Guidelines for the Resumption of Public Masses and Group Gatherings, parishioners coming to this Chapel must comply with the new relaxed measures for religious premises from the **Hong Kong Government** and the anti-pandemic precautions required by the **Wah Yan College, Kowloon**. For details, please refer to our Chapel Notice or the websites of the Diocese and our Chapel.
2. ‘The Chinese and English Sunday Schools’ & ‘Chinese Catechism Class’ 2022-23 are now open for application. Interested parties can obtain an application form by:
 - 2.1 downloading from the chapel website www.stignatiuschapel.org,
 - 2.2 calling the chapel office to receive one by post
(phone: 2359-4407)
3. “The Second World Day of Grandparents and the Elderly” is to be celebrated on 24 July 2022 (Next Sunday). **The main theme this year is: “In Old age they will still bear fruit”** (Ps. 92:15). This theme is an invitation for us to reconsider and value grandparents and the elderly. Pope Francis will on this occasion grant a Plenary Indulgence to grandparents and the elderly on the following basic conditions:
Be a spirit detached from any sin, go for sacramental confession, receive Eucharistic Communion, and pray for the Pope’s intentions (by reciting one Our Father and one Hail Mary).
For details, please refer to the website of the Diocese.
4. For the Feast of St. Ignatius Loyola on 31 July (Sunday), we have invited guest priests to celebrate thanksgiving Masses for us.

09:00 am	Cantonese Mass	Fr. Robert NG SJ
10:30 am	English Mass	Auxiliary Bishop Most Rev. Joseph HA, OFM
11:45 am	Putonghua Mass	Cardinal John TONG

We hope that you would join us to celebrate this special day together.
All are welcome.

5. To celebrate the Feast of St Ignatius of Loyola, the Chapel has also introduced a few books for spiritual growth in the Spiritual Support Corner outside the Chapel office. Please feel free to take a look and choose.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.